
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VETTBAL
al qedin{ei ordinare a Consilirnlui Jude(ean Neamf

din 31 iulie 2017. ora 16.00

Lucrdrile gedinlei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La qedinJa
participd de drept secretarul judelului, doamna Dilniela Soroceanu, precum gi gefii
serviciilor de specialitate din cadrul Consiliului JurleJean.

Domnul Ionel Arsene - Doamnelor gi domnilor consilieri permiteli-mi sd
declar deschise lucrdrile gedinlei ordinare a Consiliului Judelean Neam! pentru care
a{i fost convocaJi in conformitate cu prevederile l,egii administraJiei publice locale
nr.21512001.

La gedinld absenteazd, urmdtorii consilieri judeJeni: Andoni Dragog-Nicolae
(concediu medical), Anton Elena-Monica, Boca Ioan Daniel, Ciudin Mircea,
Constantin Dan Vasile, Isciuc Mihaela-Elena, Lucaci Gabriel.

(Intrd in sala de qedinfe consilierii judeleni Isciuc Mihaela-Elena Ei Lucaci
Gabriel numdrul consilierilor prezenji fiind de 28 din totalul de 33 de consilieri in
funclie).

Constatdnd cd la aceastd gedin![ sunt prezenft 28 consilieri judeJeni din totalul
de 33 consilieri in func{ie, inclusiv preqedintele consiliului judelean, declar qedinla
ca fiind legal constituitd.

In conformitate cu prevederile Legii nr. 2151200I, supun spre aprobare
conlinutul procesului-verbal al gedinlei anterioare desftguratd,in data2I iulie 2017.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi ,,pentru", procesul-verbal a fost aproLrat.

Ordinea de zi propusd pentru aceastd gedirrld este cea publicatd in presd qi

comunicatd gi dumneavoastrd:
1. Incetarea de drept a mandatului unui consilier judelean;
2.Yalidarea mandatului de consilier judelean al domnului Vasile BACIU;
3.Modificarea HotdrArii Consiliului JudeJean Neam! ff. 14012016 privind
organrzarea comisiilor de specialitate pe principalele domenii de activitate;
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4. Aprobarea unui protocol de colaborare cu Ministerul Turismului;
5. Revocarea dreptului de folosinld gratuitd", pe perioadd determrnatd, constituit in
favoarea Protopopiatului Piatra-Neam! pentru un teren aflat in proprietatea
Judelului Neam!;
6. Aprobarea unei solicitdri de tiransmitere a unui imobil din proprietatea statului in
proprietatea Judelului Neam!;
7. Aprobarea unei solicitdri de transmitere a unui imobil din proprietatea Comunei
Alexandru cel Bun in proprietatea Judelului Neam!;
8. Transmiterea in folosin[d graturtd, pe perioadd determinatd,, a unor spalii aflate in
proprietatea Judelului Neam!;
9. Acordarea de sprijin financiar unor unitdfi de cult din judelul Neam! aparlinAnd
cultelor religioase recunoscute clin RomAnia;
10. Aprobarea execuliei bugetareladata de 30 iunie 2017;
1 1. Aprobarea unei asocieri cu Fundalia de Dezvoltare LocalS ,,Speran!a" Tirgu
Neam! in vederea rcalizdrli unei acliuni de interes public judelean;
12. Darea in administrarea Bitrliotecii Judelene "G.T. Kirileanu" Neam! a unor
imobile aparlinAnd domeniului public al Judelului Neam!;
13. Emiterea acordului de realizarc a unor lucrdri aferente unei clddiri proprietatea
Judelului Neam!;
14. Desemnarea unui consilier.judelean ;i validarea unor persoane ca membri ai
Autoritalii Teritoriale de Ordine Publicd Neam!;
15. Aprobarea unei asocieri cu Oragul Bicaz in vederea organizltrli Ztlei Marinei
Rom6ne;
f6. Modificarea Hotdr6rii Consiliului Judelean Neam! nr. 82120f7 privind
aprobarea unei asocieri cu Clubul Sportiv Ecvestru Piatra Neam{ in vederea
rcalizdrit unor acliuni de interes public judelean;
17. Aprobarea temei de proiectare aferentd obiectivului de investilii de interes
judelean,,Pavilion Secfii Medicale din cadrul Spitalului Jude{ean de UrgenldPiatra
Neam{";
18. Aprobarea temei de proie<:tare aferentd obiectivului de investilii de interes
j udelean,,Supraetaj are Corp B 1 - Spalii destinate personalului medical" ;

19. Aprobarea unei asocieri cu lt socialia de Sprijin Comunitar ,,ACS" PiatraNeam!
in vederea reahzdrl unei actiuni de interes public judelean;
20. Diverse.

Fa!6 de ordinea de zi iniliald, propun suplimentarea acesteia cu incdT proiecte
de hotdrdre, transmise dumneavoastrd in timp util qi dezbdtute in comisiile de
specialitate, respectiv:

f . incetarea de drept a mandtrtului unui consilier judelean;
2. rcorganizarea Comisiei pentru proteclia copilului Neam!;



3. restriclionarea circulaliei pe un drum judelean;
4. modificarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr. f22120I7 privind

aprobarea evenimentelor de turism Ia care rConsiliul Judelean Neam! participa
sau pe care le organizeazdin anul2017;

5. stabilirea salariilor debazdpentru funclionarii publici qi personalul contractual
din cadrul aparatului de specialitate al ,Consiliului Judelean Neam! qi al
serviciilor publice de interes judelean;

6. modifiaarea gi completareaRegulamentuluLi de organizare si func{ionare
a Consiliului Judelean Neam!;

7. rectifrcarea bugetului Jude{ului Neam! pe eLnul 2017.

Propun, de asemenea, analizarea acestora drlpd cum urmeazS:
- proiectul incetarea de drept a mandatului omui consilier judelean,la punctul 2

al ordinii de zi, celelalte puncte din ordinea de zi urmdnd a fi renumerotate;
- restul proiectelor suplimentate, sd fie analiz:,ate la punctel e 2l - 26 din ordinea

de zi, inaintea punctului Diverse.

Supun la vot propunerea de suplimentare a proiectului ordinii de zi:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu28 voturi "pentru" propunerea de suplimentare; a ordinii de zi a fost aprobatd.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" ordinea de zi a fost aprobatii.

inainte de a trece la primul punct, secretaru.ljudelului doregte sd facd o precizare.
Doamna Daniela Soroceanu - Permiteli-mi sd vd reamintesc c5, in conformitate

cu prevederile legale in vigoare, dacd, avefi un interes personal in problemele supuse
dezbatertt qi votului de astdzi, aveli obligalia s5 anunla{i la inceputul gedin{ei,
nerespectarea acestor prevederi legale aftd,gdndnu.litatea absolutd a hotdrArii adoptate.

PAnd acum nu s-a anunJat nimeni.
Domnul Ionel Arsene - Nu s-a anun{at nimeni. Bun.

I. Proiect de hotirire privind incetarea der drept a mandatului unui consilier
jude{ean.



Domnul Ionel Arsene - Rog comisia juridica si prezinte raportul de avrzare Ia
acest proiect:

Domnul Adrian Bourceanlr - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

II. Proiect de hotirire pri'vind incetarea de drept a mandatului unui consilier
jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisia juridicd sd prezinte raportul de avizare la
acest proiect:

Domnul Adrian Bourceamr - comisia juridic[ - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatl,.

III. Proiect de hotir0re pril'ind validarea mandatului de consilier jude{ean al
domnului Vasile BACIU.

Invit membrii comisiei de validare sd procedeze la verificarealegalitdlii alegerii
persoanei al cdrei mandat urmeaz1r sd fie validat.

Pentru aceastd operafiune, ludm o pauzd" de 5 minute.
(pauzd)

Reluar en lucrdrilor s edintei.

Domnul Ionel Arsene - DaLu cuvAntul preqedintelui comisiei de validare, sd ne
prezinte procesul-verbal al acestei comisii.

Domnul Neculai Pugcagu - Proces-Verbal incheiat astdzi,31 iulie 20117, in qedinJa

comisiei de validare a Consiliului JudeJean Neam{

Astdzi,31 iulie 2017, comisria de validare aleasd de Consiliul Judelean Neamj prin

Hotdrdrea nr. 135/04.07.2016, cu modificdrile qi completdrile ulterioare, a examinat, in

conformitate cu prevederile art. 89, 90 coroborate cu prevederile art. 31 din Legea



administraliei publice locale nr.2\51200f, republicat1, cu modificdrile gi completdrile

ulterioare, legalitatea ale gerii unui consilier j udele an.

Comisia constatd cd au fost respectate dispoziliile legale qi cd nu sunt cazuri de

incompatibilitate, fapt pentru cate a hot[rAt sd propund validarea mandatului de

consilier judelean al domnului Vasile Baciu.

Drept care, am incheiat prezentul proces-verbal.

Au semnat cei 4 membri ai comisiei de validare prezenli la gedinla.

Domnul Ionel Arsene - Mullumesc domnule preqedinte. Cu menliunea cd
persoana supusd votului nu voteazd, supun la vot validarea mandatului domnului
Vasile Baciu.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?

IntrucAt domnul Baciu nu este prezent fiin<l plecat din localitate, va depune
jur[mAntul in viitoarea qedinld de Consiliu Judelean.

IV. Proiect de hotir6re pentru modificarea Hotiririi Consiliului Judefean
Neamf nr,14012016 privind organizarea comisiilor de specialitate pe principalele
domenii de activitate.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisia juridica sd prezinte raportul de avtzare la
acest proiect:

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avrz favorabil.
Domnul lonel Arsene - Supun la vot proiecrlul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatS.

V. Proiect de hotirflre privind aprobarea unui protocol de colaborare cu
Ministerul Turismului.

Domnul lonel Arsene - Rog comisiile sdprezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Cu 28 voturi "pentru", mandatul de consilier judelean al domnului Vasile Baciu
a fost validat.



Doamna Ciubotaru Mddiilina-Veronica - comisia servicii publice - aviz
favorabil;

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptata.

VI. Proiect de hotirdre privind revocarea dreptului de folosin{5 gratuiti, pe
perioadi determinati, constituit in favoarea Protopopiatului Piatra-Neam{ pentru
un teren aflat in proprietatea Jurle{ului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rofl comisiile sd prezinte rapoartele de avizarela acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Madiilina-Veronica - comisia servicii publice - aviz

favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil.
Domnul lonel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

VII. Proiect de hotirffre ;rrivind aprobarea unei solicitiri de transmitere a
unui imobil din proprietatea statului in proprietatea Jude{ului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoaftele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru MddSlina-Veronica - comisia servicii publice - aviz

favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul {onel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.
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VIII. Proiectul de hotirdre privind aprobarea unei solicitiri de transmitere
a unui imobil din proprietatea Comunei Allexandru cel Bun in proprietatea
Jude{ului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de ayLzare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Maddlina-Veronica - cc'misia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotbrArea a fost adoptatd.

IX. Proiect de hotirire privind privindl transmiterea in folosinfi gratuiti,
pe perioadi determinati, a unor spa{ii aflate in proprietatea Jude{ului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de ayrzare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget : aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Mddalina-Veronica - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juriclicd - aviz favorabil.
Domnul lonel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

X. Proiectul de hotirflre privind acordarear de sprijin financiar unor unititi de
cult din jude{ul Neam{ apar{inAnd cultelor relig;ioase recunoscute din Rominia.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Pelepco Lucian-Florin -comisia urrbanism- nu s-a putut intruni din lipsd

de cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia jurirlicd - aviz favorabil.
Domnul lonel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?



Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XI. Proiectul de hotirire prrivind aprobarea execu{iei bugetare la data de 30
iunie 2017.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de ayrzare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Mdddlina-Veronica - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Pelepco Lucian-Florin -comisia urbanism - nu s-a intrunit din lipsa de

cvorum;
Domnul Adrian Bourceanr-r - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Surpun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XII. Proiect de hotirire privind aprobarea unei asocieri cu Funda{ia de
Dezvoltare Locali ,,Speranta" Tirgu Neam{ in vederea realizdrii unei ac{iuni de
interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - avrz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceamr - comisia juridica - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - SuLpun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

X[I. Proiect de hotirdre privind darea in administrarea Bibliotecii Jude{ene
"G.T. Kirileanu" Neamf a unor jimobile apar{inf,nd domeniului public al Jude{ului
Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Mdddlina-Veronica - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia iuridicd - aviz favorabil.



Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proii:ctul de hotdrAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdr6rea a fost adoptatd.

XIV. Proiect de hol;irire privind emiterea acordului de realizare a unor
lucriri aferente unei cl5diri proprietatea Jude{ului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarela acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget -- aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Mddalina-Veronica - comisia servicii publice - aviz

favorabil:
Domnul Pelepco Lucian-Florin -comisia urbanism- nu s-a intrunit din lipsd de

cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia jurirlica - ayrz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XV. Proiect de hotirire privind desemnarea unui consilier jude{ean qi
validarea unor persoane ca membri ai Autoritirfii Teritoriale de Ordine Pubtici
Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarelaacest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - avrz favorabil:
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juriclicd - aviz favorabil.
intruc6t la acest proiect de hotdrAr. t. ptopune desemnatea unui consilier

judelean in cadrul Autoritalii Teritoriale de Ordine Publica Neam{, este necesar sb
recurgem la vot secret.

Vd prezint urmdtoarea procedura de vot, prevdzutd de regulamentul de
organizare gi funclionare a Consiliului Judelean Neam!:

Fiecare consilier va primi un buletin de vot pe care este inscris numele
persoanei propuse. Intr6rrd in cabin6, va fi bareft printr-o linie orizontald numele
candidatului dacd persoana care voteazd Ntl doreqrle sd il aleag6. Pe buletin va rdmAne
nebarat numele persoanei propuse dacd doregte sd il aleagd.
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Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?
Cu 28 voturi "pentru", procedura rle vot secret a fost aprobatS.

Vd invit sa faceli propuneri:
Domnul Florin-Adrian Hopga - Din partea PNL domnul Stoica Mihai.
Domnul Ionel Arsene - Stoica Doru-Mihai sau Mihai-Doru?
Domnul Stoica Mihai-Doru - Cum vreli.
Domnul Ionel Arsene - BuLletinele de vot trebuie sii fie corecte pentru cd dupd

aceea le invaliddm. Din partea PSID doamna Maddlina Ciubotaru.
Domnul Dumiru Acatrinei - Veronica
Veronica e inainte de Mddiilina?
Doamna Mdddlina -Veroni,ca Ciubotaru - Nu, Maddlina e inainte de Veronica
Domnul Ionel Arsene - Ma.i sunt propuneri?
Urmeazd, ca buletinele de vot sd fie multiplicate.

Dau citire buletinului de vot pentru ATOP: donrnul Mihai-Doru Stoica si
doamna M[dalina -Veronica Ciubotaru.

Trecem mai departe la punctul 16 de pe ordinea de zi.

XVI. Proiect de hotirf,re privind aprobarea unei asocieri cu Oragul Bicaz
in vederea organizdriiZilei Marinei Romine.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sdprezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz fav,rrabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - avtz favorabil"
Domnul Ionel Arsene - Surpun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentfl)"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

XV[. Proiectul de hotirire pentru modificarea Hotir6rii Consiliului
Jude{ean Neam{ nr.8212017 prirrind aprobarea unei asocieri cu Clubul Sportiv
Ecvestru Piatra Neam{ in vederea realizirii unor arc(iuni de interes public
jude{ean.
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Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prrozinte rapoartele de avizarelaacest
proiect:

Domnul Neculai I'ugcagu - comisia buget -- aviz favorabil;
Domnul Radu Turlorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proierctul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotbrdrea a fost adoptatd.

XVIII. Proiectul de hotirire privind aprobarea temei de proiectare
aferenti obiectivului de investi{ii de interes jurlefean ,,Pavilion Sectii Medicale
din cadrul Spitalului Judetean de Urgen{i Piatra Neam{".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tuclorel - comisia culturd - aviz favorabil:
Domnul Pelepco Lucian-Florin - comisia urbanism - nu s-a intrunit din lipsa

de cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrare:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XIX. Proiectul de hotirire privind aprob:lrea temei de proiectare aferenti
obiectivului de investi{iii de interes jude{ean ,,supraetajare Corp B1-Spa{ii
destinate personalului medical".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prr:zinte rapoartele de avizarcIaacest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget -- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Pelepco Lucian-Florin - comisia urbanism- nu s-a intrunit din lipsa

de cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avrz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
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Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

XX. Proiectul de hotirire privind aprobarea unei asocieri cu Asocia{ia de
Sprijin Comunitar ,,ACS" Piatra Neam{ in vederea realizd,rii unei ac{iuni de
interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avtzarela acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceamr - comisia juridicd - avtz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XXI. Proiect de hotirire p:rivind reorganizarea Comisiei pentru protecfia
copilului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog, comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - r;omisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz', favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Sultun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu 18 voturi "penttu" (Ars,ene Ionel, Asaftei Ion, Dulamd Laurenliu-Cristinel,
Bourceanu Adrian, Pugcagu Neculai, Nistor Olga, Cosma Florin-Mihai, Tudorel
Radu, Ciubotaru Mdddlina-Veronica, Grumezescu Florin, Nica Vasile, Boacd Dan,
Corduneanu Eduard, Apostoae Ilie, Iulian Luca, Adrian Diaconu, Ungurianu Cristian,
Mihai Afloari) qi 10 ablineri (Hopqa Florin-Adrian, lltoica Mihai-Doru, Banu
Gabriela, Pelepco Lucian-Florin, Acatrinei Dumitru, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita
Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Buhuganu Bogdan, Lucaci Gabriel)
hot[rdrea a fost adoptatd.

XXII. Proiectul de hotiirire privind restric{ionarea circula{iei pe un
drum jude{ean.
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Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarelaacest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget .- aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru MddSlina-Veronica - comisia servicii publice - avrz

favorabil;
Domnul Pelepco Lucian-Florin - comisia urbanism- nu s-a intrunit din lipsd de

cvorum;
Domnul Adrian Eourceanu - comisia juri,Cicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsrene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se ab{ine cineva?

Cu 12 voturi "pentru" (Dulamd Laurenfiu-Cristinel, Ungurianu Cristian,
Hopga Florin-Adrian, Stoica Mihai-Doru, Banu Gabriela, Pelepco Lucian-Florin,
Acatrinei Dumitru, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache
Valentin-C onstantin, Buhuganu Bogdan, Lucaci Gabriel) qi 1 6 ablineri (Arsene Ionel,
Asaftei Ion, Bourceanu Adrian, Pugcaqu Neculai, Nistor OIga, Cosma Florin-Mihai,
Tudorel Radu, Ciubotaru Maddlina-Veronica, (irumezescu Florin, Nica Vasile,
Boacd Dan, Corduneanu Eduard, Apostoae Ilie, Iulian Luca, Adrian Diaconu, Mihai
Afloari) hotdrdrea nu a fost adoptatd,.

XXUI. Proiect de hotirire privind modificarea Hotiririi Consiliului
Jude{ean Neamt nr.12212017 privind aprobarea evenimentelor de turism la care
Consiliul Judetean Neam{ participi sau pe care le organizeazilin anul2017.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarelaacest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XXIV. Proiectul de hotirire privind starbilirea salariilor de bazil pentru
func{ionarii publici Ei personalul contractrnal din cadrul aparatului de
specialitate al Consiliului Jude{ean Neam{ gi al serviciilor publice de interes
judefean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prr:zinte rapoartele de avizarelaacest
proiect:
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Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - avrz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - cromisia culturd - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Mddii.lina-Veronica - comisia servicii publice - aviz

favorabil;
Domnul Pelepco Lucian-Irlorin -comisia urbanism- nu s-a putut intruni din

lipsd de cvorum;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Florin Adrian HopEa - Vrem pauzd, de 5 minute dacd se poate.
Domnul Ionel Arsene - Stali sd termindm cu asta gi dupd aia.
Domnul Florin Adrian HopEa - Pauzd, pentru a supune la vot proiectul de

hotdrdre cu salariile.
Domnul Ionel Arsene - O1,1. 5 minute pauzd.

(pauzd)

Reluar<za lucrdrilor ; edinlei.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Avem un amendarnent la proiectul de hotdrAre.
Domnul Ionel Arsene -Da, vd rog
Domnul Florin Adrian Hopga - Aft.6, alin.4 va fi urmdtorul: Anual, in ultima

lund a anului, se vor evalua indicatorii precizali la alin. 3, precum Ei gradul de
indeplinire al acestora, funclie de oare se vor stabili coeficienlii aferenli fiecdrui post,
respectiv salariile debazd individuale ale salarialilor pentru anul urmd.tor"

Domnul Ionel Arsene - Slupun la vot amendamentul:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru", amendamentul a fost aprobat.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd..

XXV. Proiectul de hotirire privind modificarea gi completarea
Regulamentului de organizare qi func(ionarea Consiliului Jude{ean Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rilpoartele de ayrzare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
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Doamna Ciubotaru Mddalina-Veronica -'comisia servicii publice - aviz
favorabil;

Domnul Pelepco Lucian-Florin -comisia urbanism- nu s-a putut intruni din
lipsd de cvorum;

Domnul Adrian Bourceanu - comisia jurirlicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proierctul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XXVI. Proiectul de hotirire privind nectificarea bugetului Jude{ului
Neam{ pe anul 2017.

Domnul Ionel Arsene - Am un amendament aici:
AvAnd in vedere faptul c[ cei doi operatori de salubrizare desemnafi in

proiectul Sistem de Management Integrat al Degerurilor (SC EDIL INDUSTRY SRL
Iaqi - zona 4 gi SC ROSSAL SRL Roman - zona 3) urmeazd, sd vireze Consiliului
Judelean Neamf redevenla, bugetul Judelului Neram! pe anul 2017 se majoreaz1 la
secliunea de funclionare, cu suma de240 mii lei, astfel:

- La partea de venituri, la Venituri nefiscale - Venituri din proprietate,
Venituri din concesiuni qi inchirieri (30.02.05), Alte venituri din concesiuni gi
inchirieri de cdtre insituliile publice (30.02.05.30):;

- Lapartea de cheltuieli, la capitolul bugetar 74.A2 "Protectia mediului",
subcapitolul74.02.05 "Salubitate Ei gestiunea deqeurilor" - "Colectarea, tratarea si
distrugerea deseurilor", titlul 55 "Alte transferuri", articolul 55.01 "Transferuri
curente", alineatul 55.01.65 "Sume reprezentAnd contribulia unitdlilor administrativ-
teritoriale la Fondul IID".

Se va modifica corespunzdtor anexa nr. I la proiectul de hotdr6re privind
rectificarea bugetului JudeJului Neam! pe anul 2017.

Supun la vot amendamentul:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se ab{ine cineva?
Cu28 voturi "pentru", amendamentul a fost aprobat.

Domnul Florin Adr:ian Hopga - inainte de rrot am o intrebare.
Domnul Ionel Arsene - Vd rog.
Domnul Florin Adrian Hopga -Dacd, de leL Sdndtate, respectiv de la Spitalul

JudeJean de Urgenld se iau din parlea de cheltuieli 380.000 lei si se duc la Complexul
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Muzeal Judelean, la Centrul penttu Culturd Ei Arte ,,Carmen Saeculare" qi 50.000 la
Serviciul Public SALVAMONT. Adicd dacd se iau bani de la spital gi se dau la
,,Carmen Saeculare", ce am spus tnai devreme.

Domnul Ionel Arsene - Nu. Dar vd ldmureqte r;i doamna Adriana Elena-
Bosovici (Director General al Direcliei Buget-Finan{e in cadrul Consiliului Judelean
Neam!).

Doamna Adriana Elena-Bosovici - Aceea este exp-ticalialapartea de venituri.
Lapartea de cheltuieli am explicilt cd de la spital se iau <le la spital 550.000 pentru
documentalii pentru obiectivul ,,Pavilion SecJii Medicale", obiectivul acesta se trece
in bugetul nostru cu 170.000 pentru cd facem doar SF-ul, iar restul banilor se duc aqa:

70.000 la documentalii tehnico-economice pentru Complex de locuinle protejate
DragomireEti, 50.000 la documentalii tehnico-economice pentru obiectiv Atelier
protejat Dragomireqti qi 260.000 se suplimenteazd,la investitia ,,Construire clddire
Complex de servicii pentru persozme adulte cu handicap Roman.

Deci de la spital cei 550.000 pe aceste obiective se duc. Acolo la partea de
venituri aqa sunt modificdrile, sulllimentdrile la culturd sunt de la noi, din veniturile
disponibile pe care le avem.

Domnul Florin Adrian Hopsa - Deci spuneli cd se iau bani de la Spitalul
Judetean de Urgenld gi se duc o mare parte la Dragomireqli

Doamna Adriana Elena-B,csovici - Deci se iau de la spital, se duc in bugetul
nostru ca sd facem noi achrzilia

Domnul lonel Arsene - Deci avem noi documental;ia, SF-ul pentru pavilionul
medical care trebuia sd fie dat drumul de cei de la spital

Doamna Adriana Elena-Bosovici - N-au dat drumul
Domnul Ionel Arsene -Da" n-au dat drumul gi l-am luat noi, sd-i ddm drumul,

am vrut sd-l urgentbm pentru cd aqa cum qtili suma a fost aprobatd prin PNDL 2 gi nu
mai stdm dupd ei, iar restul de bani, cum v-a explicat si doamna Bosovici cam acolo
s-au dus. Alte intrebdri daca aveli,

Domnul Florin Adrian HopEa - O alta intrebare la. obiective de restric{ii, am
vdzut cd este o modificare, de fapt ar fi mai multe modificdri nu gtiu cdte ar fi, cd nu
am apucat sd citesc pentru cd am primit proiectul de hotdrAre cu jumdtate de or5.

Domnul Ionel Arsene - Spuneli cd vd rdspundem.
Domnul Florin Adrian lIopqa - Obiectivele de investilii care au fost

modificate.
Domnul Ionel Arsene - Ilectificarea inleleg cd a fost transmisd de vineri,

domnule HopEa.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Da, nu am apucat eu sd citesc qi vreau ldmuriri

suplimentare. Care au fost obiecti,,rele de investilii care au fost modificate fald,de lista
Doamna Adriana Elena-Bosovici - Dar n-am modiflrcat nimic decdt ceea ce v-

am spus eu acum gi mai avem la noi la Consiliul Judelean am mai introdus un server,
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chiar la capitolul 58, un server de 20.000, am majoratvaloarea la un router cu 6000 qi

4000 la o dotare storage network, pentru refea. Deci in rest la lista de investilii nu mai
avem alte modificdri.

Domnul Ionel Arsene - Alte intrebdri dac1 mai aveli.
Domnul Florin Adrian Hopga - Nu.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sii prezinte rapoartele de avizare Ia

acest proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil gi vd informdm cd

gi amendamentul a fost trecut prin comisie;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Doamna Ciubotaru Maddlina-Veronica - comisia servicii publice - aviz

favorabil;
Domnul Pelepco l-ucian-Florin - comisia urbanism- nu s-a putut intruni din

lipsd de cvorum;
Domnul Adrian Eourceanu - comisia jurirlicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proi,ectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatS.

Trecem la vot la punctul 15 (Proiect de hotdrAre privind desemnarea unui
consilier judelean Ei validarea unor persoane ca nnembri ai Autoritdtrii Teritoriale de
Ordine Publicd Neam{).

Avem buletinele de vot qi propun sd votdm.
(pauzd)

Doamna Daniela Soloceanu face apelul nominal al consilierilor jude{eni care iqi
exercitd votul in cabind.

Membrii comisiei de numdrare a voturilor rse retrag pentru a numdra voturile
exprimate.

(pauzd)

Reluarea lucrdrilor s edintei.

Domnul Ionel Arsene - Pentru punctul XV al ordinii de zi (Proiect de hotdrAre
privind desemnarea unui consilier judelean Ei validarea unor persoane ca membri ai
Autorita{ii Teritoriale de Ordine Publicd Neam!) invit preqedintele Comisiei de
validare a voturilor, si ne prezinte rezultatul votului secret.

I7



Domnul Neculai Puqcaqu - Proces verbal privind rezultatele votului exprimat
pentru desemnarea unui consilier judelean ca membru al Autorit1gti Teritoriale de
Ordine Publicd Neam!

in conformitate cu prevederile Legii m.21512001 a a<lministra{iei publice locale,
republicatS, cu modificdrile gi completdrile ulterioare, comisia de validare s-a intrunit in
sedinld astdzi,31 iulie 2017, penl;ru a verifica rezultatele votului exprimat pentru
desemnarea unui consilier judefean cil membru al AutoritSlii Teritoriale de Ordine Publica
Neam{.

Au fost propugi gi inscrigi pe buletinele de vot: dornnul Mihai-Doru Stoica si
doamna Mddalina -Veronica Ciubotaru.

Dupd deschiderea urnei si numdrarea buletinelor de vot, s-au constatat
urmdtoarele: au fost 28 voturi expr.imate, 28 voturi sunt valabile, nu s-au inregistrat
voturi nule.

S-au oblinut urmdtoarele rez:,uItate; domnul Mihai - Doru Stoica 12 voturi 9i
doamna MddSlina -Veronica Ciuboteru 16 voturi.

AvAnd drept criteriu cel mai mare numdr de voturi, raportat la majoritatea
consilierilor preze$i, comisia de validare constatd desemnarea doamnei Mdddlina -
Veronica Ciubotaru ca membru al Autoritdfli Teritoriale de C)rdine Publicd Neam!.

Semneazd membrii comisiei d,o validare prezenli la qedin!6.
Domnul Ionel Arsene - Mullurmesc domnule presedinte. Supun la vot proiectul de

hotSrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a for;t adoptatS.

XXVII. DIVERSE:
Dacd din partea consilierilor judeleni aveli probleme de ridicat. Da, domnule

Nechita, vb rog.
Domnul Nechita Marius-Mihai - Domnule pregedinrte, vd aduc la cunoqtinld, cd

la comuna Pingdrali este o problemd cu un pod, este Ei o adresd formulatd cdtre
Consiliul Judelean, am inteles cd atl venit niqte reprezentan[i de la Consiliul Judelean
acolo dar nu s-au luat mai luat alte mdsuri e vorba de o erc,ziune gi o colmatare. Este
pe DJ 157 B. Adresele sunt fbcute, vd rog frumos sd mai verificafi.

Domnul Ionel Arsene - I57 cifi?
Domnul Nechita Marius-Mtihai - 157 B.
Domnul Ionel Arsene - Cineva de la tehnic este?

Domnul Nechita Marius-Mtihai - Sunt adresele formulate de la prim[rie dar
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Doamna Elena Ilie (;ef serviciu -Serviciul Infrastructurd Judeleand - Direcfia
Investilii, Transporturi gi Infrastructurd Judeleand din cadrul Consiliului Judelean
NeamJ) - Persoana responsabila vine luni din concr;diu Ei o sd mearga pe teren.

Domnul lonel Arsene - Ne ocupdm. Alte probleme? Vd rog domnule Stoica.
Domnul Stoica Mihai-Doru - De la comuna B61!6teqti gtiu cd s-a depus un

acord de parteneriat sau de asociere, nu l-am vdzurt pe ordinea de zi, sd" injelegem cd
vom organiza o extraordinard?

Domnul Ionel Arsene - Fundamentafi interesul judelean gi o facem.
Domnul Stoica Mihai-Doru - Ziua comun.ei.
Domnul Ionel Arsene - Venili cu o fundamentare domnule Stoica, minimd,

dar sd avem
Domnul Stoica Mihai-Doru - Sd intelegem cd nu s-a depus la secretariatul

Consiliului Judelean?
Domnul Ionel Arsene - Nu este o fundamentare din care sd rezulte interesul

judefean. Noi de regulS ne asociem, sau finaldm f'el de fel de acliuni care au interes
judelean. Eu cred cd sunteti consilier judelean vechLi qi qtili cum se fac astea. Veni{i cu
o fundamentare din care sil rezulte interesul judelean.

Domnul Stoica Mihai - Doru - CAnd e vorba despre alte comune nu sunt
probleme sau e mai laborios fundamentatd.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Stoica alte comune au venit cu
fundamentare pentru interes judelean. Altceva? Vd rog.

Domnul Valentin-Constantin Stavaracher - Apropo de interes judelean: am
vdzut in presd un articol cd nu mai existd transport in comun de la BicazIaIzvorul
Muntelui gi daca tot suntern in zond turisticd poate vedem ce se intdmpld.

Domnul Radu Tudorel - Era cursi care aparlinea oragulutBicaz.
Domnul Ionel Arsene - Da, gtiJi subiectul? Nu gtiu. Verificdm. Transport de la

Izvorul Muntelui laBicaz aJi spus?
Domnul Radu Tudorel -Tine de Consiliul Local Bicaz.
Domnul Ionel Arsene - Transport de la Bicaz la Izvorul Muntelui.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Ivlai ales cd reabilitdm axialul.
Domnul Ionel Arsene - Dacd line de Consiliul Local Bicazvoi avea o discufie

cu domnul primar. Alte probleme dacd mai aveli?
Domnul Felepco Lucian Florin - Dacd-mi permiteli, as vrea sd vd adresez o

intrebare dumneavoastrd qi totodatd qi domnului vicepregedinte Asaftei legata de
Proiectul de hotdrdre privind restricJionarea circtrlaliei pe un drum judeJean de la
Moldoveni. Aq vrea sd vd intreb care a fost rafioniamentul aare a stat la baza votului
dumneavoastrd de astdzi, in mdsura in care vdd cd rlumneavoastrd domnule Asaftei in
calitate de vicepreEedinte ali semnat expunerea de ntotive, cum spuneli dumneavoastrb
domnule pregedinte existd o fundamentare, un raporl de specialitate semnat de domnul
Conache (director executiv al Direcfiei Investilii, Transporturi gi Infrastructurd
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JudeJeand din cadrul Consiliului JudeJean Neam!) in care se spune cd sunt intrunite
toate condiliile. Deci dumneavoasl:rd. ca semnatari ai acestui proiect pe care l-a!i adus
astdzi in plen in vederea dezbaterii qi votdrii lui ali ales sd-l respingefi, eu in calitate
de consilier judefean o sd trebrliascd sd trec sdptdmd.na viitoare prin comuna
Moldoveni. VA rog frumos sd-mi spuneli qi mie ce o sd le transmit, domnule Asaftei
cetdJenilor din comuna Moldoveni, pe ce considerent dumneavoastrd ati ales sd nu le
aprobali solicitarea.

Domnul Ionel Arsene - Pe acelasi considerente pe care dumneavoastrrd
consilierii judeleni ai Partidului lrtalional Liberal ali respins votarea unei comisii la
DGASPC. Aveli un motiv pentru c:are ali respins?

Domnul Florin Adrian Hopsa - Da, bineinfeles, cd nu am citit proiectul de
hotdrAre. L-ali dat cu o jumdtate de ord inainte. Uitafi, acesta este proiectul de hotdrAre.
Mi l-aji pus la mapd cu un sfert de ord inainte.

Domnul Ionel Arsene - Bun Ei a fost greu de citit?
Domnul Florin Adrian Hoprqa - Da.
Domnul Ionel Arsene - L,a alte chestiuni am stat aici si v-am ascultat cu

ingdduinf d, v - am consiliat.
Domnul Pelepco Lucian -Florin - Deci s[ inleleg sd transmit locuitorilor

comunei Moldoveni cd e din ambil:ie, ca sd ne ardta[i
Domnul Ionel Arsene - Nu e din ambilie,
Domnul Pelepco Lucian -Florin - Dumneavoastr[, domnule Asaftei ce le

transmiteli locuitorilor din comunarMoldoveni? Ce s6le spun?
Domnul Ion Asaftei - inleleg cd e o intrebare punctuald, da?

Domnul Pelepco Lucian Florin - Bineinleles.
Domnul Ion Asaftei - Pai oe as putea spune eu mai mult decdt a spus domnul

preEedinte. Apropo de meciul Ssta pe care-l vreli politic, de ping-pong-ul dsta politic.
Incercali si fili mai pliaji, mai ataqali, intereselor dumneavoastrd judelene gi nu este
nicio problemd.

Domnul Ionel Arsene - Pe 3 august domnule consilier judelean se intruneqte
Comisia pentru proteclia copilului unde 70 de copii aqteaptd un certificat de handicap.
Atenlie, vorbim de ni;te suflete de copii. Nu credeli cd dacd nu afi avut o documentare
suficientd nu puteam sd ingdduim irncd l0minute sd v6l6muri{i ;i sd votdm toti asa cum
trebuie.

Venili Ei md intrebaJi de ce, n-am votat proiectul pe drumuI acela?
Domnul Pelepco Lucian Florin - Pentru cd dumneavoastrd l-a!i iniliat qi poate

sunt eu mai lipsit de experienld qi nu inJeleg.
Domnul Ionel Arsene - BuLn. V-am rdspuns. Sd trecem mai departe.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Referitor la ce spunea{i dumneavoastrd Ei am

rdsfoit Ei eu documentele care sunt primite Ei de la Ministerul Educaliei Nalionale Ei
de la Direcfia de Sdndtate Publicd ry.a.m.d., toate sunt trimise pe 28 iulie.
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De ce nu ne-ali dattoatd, documentaliape 28? Puteali sd-mi dali un telefon
sau noud: uite am de gAnd sd fac chestia asta.

Doamna Daniela Soroceanu - Ati primit mesaj.
Domnul Florin Adrian Hopga -Da, mesaj cu suplimentarea ordinii de zi. Ce

confine? Vreau la Comisia pentru proteclia copilurlui sd fac o modificare qi nu mi-o
dddeali cu un sfert de ord inainte pentru cd nu am timp fizic s-o citesc.

Domnul lonel Arsene - De ce n-a!i intrebat? Pur qi simplu afi votat impotrivd.
Puteali sd intrebali aici in plenul Consiliului Jurlefean. Cd, dacd, trebuie sd facem
dezbatere mai trebuie sd stdm o ord gi facem dezbatere. cum stdm Ei acum ca sd ne
ldmurim.

Nu credeli cd e mai bine decAt sd facem pirrg-pong-ul dsta politic? V-am spus
cd vreau sd facem administralie aici qi nu politicd, se pare cd nu m[ luafi in serios, nu
e in regu16.

Dacd nu mai aveji alte probleme, dumneavoastrd consilierii judeleni, o sd-i
dau cuvdntul domnului Remescu Mirel.

Domnul Remescu Mirel - Domnule preqedinte, doamnelor gi domnilor
consilieri,

Domnul Florin Adrian Hopqa - Haideli r,6 rog mai in fa!d, ca sd vd vedem,
pentru cd nu vd vdd de canrerele de filmat. Aga, in lateral pentru cd nu vd vedeam.

Domnul Remescu Mirel - Domnule preEedinte, doamnelor qi domnilor
consilieri, reprezint Centrul Cultural ,,Petre lulea" qi vreau sd vd aduc in atenjie un
proiect cultural care se desfbqoara de 6 ani in jurlelul Neam! Ei pe care dorim sd-l
continudm. Voi face o foarte scurtd prezentare a ilcestui proiect spre a nu abuza de
timpul dumneavoastrd qi de asemenea voi prezenta gi cAteva puncte de vedere vis a vis
de o informate care mi-a fost fbcutd de cdtre Consiliul Judelean Neam! recent.

Acest proiect a luat fiin!6 asa cum spulneam acum 7 ani in urma unor
colaborbri, pe care un ansamblu de reconstituire istoricd care funclioneazdin cadrul
asociafiei noastre e vorba de Ordinul Muqatinilor l-ar avut cu Complexul Muzeal Neam!
in diferite ocazli, am propus acestei institulii rnuzeale de importanla judeleand,
realizarea unui festival de muzicd. veche care prin conlinut, prin nivelul valoric, din
punct de vedere artistic Ei prin promovarea pe carer noi o doream la nivel judefean sd
devind un punct de atracJie in perioada de sezon turistic, sd pund in valoare potenlialul
istoric qi patrimoniul Complexului Muzeal Neam! si de ce nu, aEa cum discutam la un
moment dat cu regretatul director Gheorghe Dumitroaia sd devind ceea ce gi in jude1ul
Harghita precum gtili la Mirecurea Ciuc existd sub titulatura de Festival de Muzicd
Veche, e drept, dupd c6teva zeci de edilii, sunt intr-o formuld in care festivalul se
desfbqoard pe parcursul unor sdptamAni cu mii de spectatori, cu zeci de concerte dar
asta inseamnd o dezvoltare in timp qi un buget pe mdsurd evident pentru cd cu 2 lei nu
poJi face nimic in acest sens.
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Ca sd revin, acest festival a demarat acum 7 ani inlr-o formuld de trei seri de
concerte in cel de-al treilea sfArgit de sdptdmdnd a lunii august ne-am dorit sd pdstrdm
aceastd reguld mereu in cel de-al treilea sfArEit de sdptdmdn6, a lunii august mereu, pe
de o parte pentru a nu ne supune peste alte evenimente de gen de amploare, este cazul
Cetalii Suceava qi de asemenea .Festivalul Medieval de la Sibiu care este cel mai
important Ei valoros festival de acest gen din lara qi am incercat pe de o parte sd punem
in valoare o descoperire arheologicd pe care am identificat-o in patrimoniul
Complexului Muzeal Judelean Neamt, probabil pulini dirrtre dumneavoastrd gtifi cd
acum niqte ani buni a fost descoperitd o statuetd acefald ca.re reprezenta o decoraJie a
sobelor din cetalile qi romAnegti dar in special in reqedinlele nobiliare din Ungaria qi

Polonia, nu este un secret pentru nimeni cd au existat relalii numeroase Ei ample intre
Moldova Ei Polonia, o statuetd spu:neam care reprezintd,un muzician cu un instrument
cu capetele ciupite, de altfel mai tofi lautigtii care ne-au viz,itatin acest festival au fost
unanim de acord cd acel instrumentist reprezintd un mu:zician cu o lSutd in poald.
Poate sd par[ bizar lucrul acesta pentru mulli dintre noi in ziua de astdzi, insd 15uta in
spaJiul Moldovei nu era o ciuddJenie Ei poate cel mai bun argument in acest sens,
pentru a injelege mai bine motivajia acestui festival ar fi sii vd citez doar doud versuri
dintr-un poem, am sd vd spun indatd despre ce este vorba: ,,O ldutd a Moldovei, tu ai
fost de totuitatdJlntreaga Dumbrd.vii RoEii ce romAnul hduleqte", n-am sd insist, este
foarte uqor de gdsit acest poem pe care noi l-am descoperil. in Basarabia, este scris de
un poet moldovean de la 1800 Ei un pic gi este intitulat Imnul ldutei romAneqti, ceea
ce dovedeste cd Ei Moldova nu erie in spaliul in care cultura apuseand gi zona de arte
nu era prezentd" Ei tocmai aceasta eim vrut sd o pun in evidenld, de altfel cu regretul cd
n-am aflat sd fie folositd de institu(iile din iude{ul Neamt.

in ,rma demersurilo. ,ror,rt e Romfilaielia aeditat acest plic, pe care Po;ta
Romdnd l-a pus acum 1 an in circ,ulalie gi pe care este foarte uqor, vi-l las sd circule
in salS cd sd v5 asigura{i cd nu este o minciunS, apare Cetatea Neam!, am incercat s6-
I promovdm Complexul Muzeal acest festival care este adresat evident zonerde turism
cultural pentru cd ne-am dorit ca situalia existentd in zonaYdii Ozanei, pe de altd
parte dincolo de latura culturald, precum qtili zona respectivd este zond de tranzit
turistic nu sunt tare mulli cei care vin la Cetate qi rdm6n pentru cdteva zile, se opresc
mdndncd o ciorbd, beau un suc qi merg mai departe cdtre Suceava unde trebuie sd

spunem cd existd o ofertd interesantd gi cdtre zona Humorului Ei cdtre zona Suceava,
Putna, Radaufi, dar nu vreau sd insist asupra acestui fapt.

Tehnic in acegti 6 ani de f,estival am reuEit sd avem ca invitali toli lautiqtii din
RomAnia, aceEtia ca sb nu credeli cd sunt aqa niqte amatori sau niste bdieJi luali de pe
la vreo trupd de folk, sunt cu tolii profesori de chitard in liceele de muzicd din
RomAnia sau la Academii de Muzricd din Romdnia, deci cu tolii au studii superioare
gi predau chitard clasic[ nu 15utd. pentru cd in RomAnia din pdcate nu se predd in
instituliile de inv[!6mdnt muzical, de altfel am avut si mese rotunde cu participarea
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ministrului educaliei cu care am incercat si gdsim astfel de soluJii, juridic nu este
posibil, este Ei motivul pentru care eforturile noastre din ultimii ani s-au soldat cu
aparilia Ei funclionarea anul trecut a unei Academii de l6utd, practic 4 zile de
masterclass care au avut loc gratuit pentru elevi clin Piatra Neam!, Iaqi qi Bucuregti,
oferite de toli muzicienii r:are au fost prezen\i in festival.

De altfel o dorin!6 mai veche de a da greutate Ei amploare festivalului s-a
manifestat anul trecut pentru cd am reuqit in urma unei colaborbri cu Institutul Italian
din Bucuregti sd avem un ldutist din Milano care ar suslinut un concert intr-una dintre
seri, care de asemenea este un ldutist bine cotat qi v-aq doar un exemplu ca sd inlelegeli
nivelul pe care am dorit si[-l aducem in Cetatea Neram!: Massimo Marchese a suslinut
anul trecut inainte de a veni Ia Cetatea Neam!, uLn turneu de o lund in Japonia, un
turneu administrat de Institutul Italian din Japonia.

Pentru anul acesta avem in continuare acordurirealizate cu Institutul Italian
qi Institutul Polonez, de asemenea existau cu alte doud institute de culturd din
Bucureqti negocieri avansate dar in urma unor comunicdri care ne-au fost frcute a
trebuit sd oprim gi sd blocdm totul qi am sd revin la situafia actuald, nu inainte de a
face gi ultima precizare cd incd de la prima edilie in urma unei analize,vd, asigur,
destul de serioase acest festival s-a bucurat de patronajul Ministerului Culturii
indiferent ce miniqtri gi indiferent ce forJe politice au fost acele a aare au dat ministrul
culturii, ceea ce credem, lindnd cont de faptul cdntaitoate partidele prin miniqtrii lor
au suslinut acest festival aratd" cd nu a existat o pre:ferinld politicd sau vreo sldbiciune
din partea cuiva pentru o astfel de manifestare qi credeli-ne cd a trebuit sd oferim
argumente din punct de vedere artistic Ei valoric serioase pentru ca un astfel de
patronaj sd fie acordat pentru cd nu este dat asa cu ugurinJd cum s-ar putea crede.

Anul acesta, in urma demersului obiEnuit pe care il frceam la inceput de an,
am primit o comunicare din partea direcliunii Complexului Muzeal prin care, ce-i
drept nu se puteau realiza 3 ztle de concert oi doar 2 qi erau puse alte cdteva condilii
pentru o serie de propuneri pe care le avansasem pentru a da un pic mai multd
amploare festivalului qi ca sd vd dau doar un exemplu ne gdndisem sd. realizdm la
finalul concertelor o degustare de produse tradilionale in ideea de a invita Asocialia
de turism ,,Valea Ozanei" sd, realizeze acest Jlucru, cdci precum cunoagte]i gi
dumneavoastrd existd un proiect gastronomic in acea zond,, acel festival ,,Ceaunul
fermecat" qi am considerai cd poate fi gi aceasta o rnodalitate de a ardtaunor turiEti cu
nivel ridicat de instruclie pentru cd acesta este pubrlicul lintd pe care acest festival gi-
I propune ceea ce judelul Neam! gi mai ales zona Ydri Ozanei poate oferi, a fost
respins.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Remescu, inleleg cd astdzi avem un acord
negativ din partea Direcliei Muzeale gi a aparat;ului de specialitate din Consiliul
Judelean, eu vd promit cd mAine o sd fac o disculie din nou cu directorul de la Direc{ia
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Muzeald Ei cu cei din aparatul de specialitate qi vreau sd vdd care e impactul bugetar
gi incercdm sd vd ajutdm.

Domnul Remescu Mirel - Eu aq mai vrea doar 2 de fapt 3 afirmalti sd mai
fac, sd rdspund la o adresa pe car(3 am primit-o din partea dumneavoastrd qi unde cu
foarte mult regret, trebuie sd spun, am gdsit doar neadevdruri ca sd nu spun minciuni.
Prima afirmalie este c6la ediliile precedente nu au existat mai mult de 10 persoane in
festival. Din nefericire pentru cei care asigurd direcliunea Complexului MuzeaI astdzi
qi spre fericirea sau inspiralia noastrd, as putea spune, am pdstrat biletele care au fost
rupte de salariaJii Complexului Nluzeal la intrare, contra cost evident, cu sume care
au rdmas in patrimoniul muzeelor de cAte ori am incasat noi de;i poate pentru a asigura
un onorariu, e drept cd niciun artist de calibru nu poate veni pentru o gogoaqd le-am
pdstrat. Uitali acestea sunt doar pentru 2 edilii, sunt cAteva zeci pe zi, dacd vi se par
cd sunt doar 10 eu nu am nimic de comentat.Dar le avem, sunt originale qi le putem
pune la dispozilia oricui vrea, prutem dovedi acest lucru exact prin documentele
dumnealor. Nu au putut fi mai mul1i pentru cd sala in care se desfrqoard festivalul gi
pe care am ales-o a f,t este ,,Sala Sfatului"o sa15 cu capacitate redusd. $ti!i cd existd qi

o masd foarte mare care preia mullt din suprafald Ei mai ales nu existd scaune. Ne-am
fi bucurat foarte mult ca din sumele incasate ca in fiecare an mdcar cdte un scaun sd

se cumpere cdci in rest de Eters praful pe mese, pe scaune, sd mdturim, noi facem
lucrul acesta desi credem cd ar frlleaba altora.

Iar vis-a vis de afirmaliile care s-au mai ftcut cd am servit masa qi s-au
consumat bduturi alcoolice, ei birLe iardEi dAnqii sunt in eroare pentru cd sunt lucruri
scrise negru pe alb.

La conferinla de presd cle deschidere, care a fosl una singurd, nu mai multe
cum se aftrmd", una singurl,inziua de deschidere a festivalului, n-o s[ intreb pe domnii
din presd dacd este normal sd anunli un festival in ziua in care se deschide sau cu
anumitd anticipalie pentru ca prolnovarea sd fie pe mdsur[ Ei investilia in festival s[
se intoarcd, cvmy4 pentru cd dacd anunli doar la capitolul a fost nu cred cd este un
cAgtig real. La acea conferinld de presd am adus alivenci si poale-n brAu pentru cd ni
s-au pdrut produsele tradilionale gi din Bucovina bere de cas6, care e drept unii au
vdntt pe etichetd bere de casd, r:i bine este un produs inregistrat la OSIM de un
producdtor din Bucovina, este o bduturd pebazd de cicoare cu 0 alcool gi pe care am
oferit-o tocmai pentru a-i incuraja pe rom6ni. Probabil daca era Coca Cola si sticksuri
era mai bine.

Domnul Ionel Arsene - VA promit cd in zilele urmdtoare voi face o disculie
cu ei si incercdm sd rezolvdm prolblema aceasta.

Domnul Remescu Mirel - Noi ne-am dori ca acest festival sd continue, deci
considerdm cd nu are absolut nimic de pierdut judelul dintr-o astfel de colaborare.

Domnul Ionel Arsene -.Din contra are de cAstisat.
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Domnul Remescu Mirel - Aga credem qi noi. Cd de mutat intr-o altd, cetate
din jur, vd dali seama c[ ne este tare greu, oricine cu bralele deschise ar primi un
festival de genul acesta.

Domnul Ionel Arsene - Bine, mullumesc pentru expunere. Nemaifiind alte
probleme inscrise in ordinea de zi, declar inchise lucrdrile qedin{ei.

PRE$EDINTE,

Ionel ARSENE

SECRETARUL JUDETULUI,

Daniela SOROCEANU

tNrocl,tIt,
Olivia SAVA
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